

Referat

<p>Dato: Mandag den 20. november 2023 Tidspunkt: kl. 18.30 – 20.30 Mødeleder: Louise Forplejning: Henrik</p>		<p>Deltagere: Bestyrelse, Benedikte, Thomas, Agnete, Mette & elevråd Asmus fra 9C og Adam 9D er valgt som repræsentanter for elevrådet.</p> <p>Gæst: Rasmus (under punktet om mobilpolitik) Referent: Agnete Fraværende: Tanja, Thomas, Adam</p>		
Dagsorden	Hvem har punktet	Tid	Referat	Formidling
<p>Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B)</p>		<p>Estimer et tid til punktet</p>	<p>Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline.</p>	<p>Til hvem, af hvem og hvordan?</p>
1.	Godkendelse af dagsorden (D+B)	Louise	5 min	Godkendt
2.	<p>Kort orientering (O)</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Forældrerepræsentanter ➤ Elevrepræsentanter ➤ Medarbejderrepræsentanter ➤ Ledelse <p>Opmærksomhed på at punktet er ORIENTERING – ikke drøftelse</p>	Alle	20 min	<p>Forældrerepræsentanter: Der bliver spurgt til personalerokeringen og ansættelser.</p> <p>Vi skal huske forældremødet for kommende 7. årgang før sommerferien.</p> <p>Elevrådesrepræsentanter: Elevrådet ønsker at få snakket om deres mulighed for at gå i Rema 1000. Dette punkt kommer på et andet tidspunkt.</p> <p>Personalerepræsentanter: Fylder det omkring den nye skole, hvordan er de gode tiltag om tilsyn ud og ind. Hvordan passer vi godt på den nye skole?</p> <p>Personalesituationen</p> <p>Ledelsesrepræsentanter: Flytning Ønsker at drøfte skolens syn på, når forældre ønsker der børn fri udenfor skolernes ferie.</p>

3.	<p>Ønske fra elevrådet (D+B)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mobilpolitik To bilag vedhæftet (ved sidste møde) <p>Bestyrelsens principper kan ses her: https://dybkaerskolen.gula.dk/vores-skole/principper</p> <p>Vi skal have drøftet og gerne besluttet, hvad Dybkaerskolens mobilpolitik er.</p>	Louise	20 min	<p>Elevrådet ønsker på elevernes vegne at have mobil telefon i 10-pausen. Eleverne ønsker at få mere dannelse i brugen af mobil i undervisningstiden.</p> <p>Forældre repræsentanter: Syntes der er forskel på pause og undervisning. Det er vigtigt der er en rammen for brugen af mobil i pauserne, da bestyrelsen er bekymret for deres trivsel.</p> <p>Måske kunne der havde været mere dialog mellem bestyrelsen og eleverne, om hvorfor der er lavet dette princip. Da forslaget kom til bestyrelsen sidst år, var det med henblik på at understøtte det sociale liv og ed viden pm, at de prøveforsøg der blev kørt, havde stort effekt.</p> <p>På gymnasiet arbejdes der også for at mobilene bliver lagt væk. Der er et stort fokus på eleverne trivsel og fællesskab, da personalet er bekymret for øget mistrivsel og mindre fællesskab.</p> <p>Mette orienterer om, at der i Silkeborg bliver lagt en firewall ind.</p> <p>Personalet oplever klart mere ro blandt elever, der er færre konflikter. Der opleves klart mere samvær blandt elever.</p> <p>Når bestyrelsen laver principper, er det for at understøtte trivsel og læring.</p> <p>Hvis vi holder ved princippet, skal vi have info ud til eleverne omkring, hvorfor dette princip er lavet. Altså at hensigten er tydelige for eleverne. Så det ikke opleves som straf.</p> <p>Vi skal gøre, hvad der står i princippet. Bestyrelsen anbefaler, at mobilen, ikke bliver udleveret i 10 pausen.</p> <p>Princippet rettes til af ME og sendes til bestyrelsen til gennemsyn og godkendelse.</p>	
4.	<p>Ny skole – fast punkt</p> <ul style="list-style-type: none"> - Nyt logo – ny sang 	Mette/ Agnete	30 min	<p>Der kommer et ny logo, da nuværende logo viser nuværende skole. Det skal være færdigt til den 21/3-24. Et flytteskrift – 50 jubilæumsskrift.</p>	

	<ul style="list-style-type: none">- Kantine og madordning (D+B) Spørgeskemaundersøgelse Drøftelse og beslutning om, hvad næste skridt er. Bilag vedhæftet (fra møde den 1/11 23)- Indvielse (lokal indvielse og officiel indvielse) Skal vi have udarbejdet et "Flytteskrift (50 års fødselsdag)- Flytning i uge 50 (O)		<p>Vi skal være mere tydelige omkring, hvad er det vi vil med kantine og hvad skal serveres. Hvilke mål har vi med den mad, der skal tilbydes. Eleverne snakker måske mere om at kunne købe mad, som var det i en kiosk.</p> <p>Der har været en drøftelse blandt ledelse og personalet omkring, hvordan det er vi spiser sammen og hvornår spiser vi.</p> <p>Hvordan læser vi den spørgeskemaundersøgelse der er sendt ud til forældrene ? Det er et usikkert ja fra forældrene.</p> <p>Skal vi undersøge om det kan drives som en kiosk?</p> <p>Skal der laves en ansøgning, så vi kan få hjælp til at dække evt. underskud.</p> <p>Hvorfor er der ikke prioriteret økonomisk opbakningen til driften af kantinen?</p> <p>Bestyrelsen vil meget gerne, at det lykkes at få kantine til at køre, da de ikke er i tvivl om at det vil have en effekt på elevernes trivsel.</p> <p>Skal vi undersøge at forpagte køkkenet ud, hvis vi ikke har andre muligheder. Hvis der er madordningen på skolen, så skal eleverne ikke have mulighed for at gå i Rema 1000.</p> <p>Vi skal passe på der ikke kommer et a og b hold.</p> <p>Mette og Agnete laver et oplæg til en forpagter forespørgsel og sender forbi bestyrelsen. Før vi sender det i "udbud".</p> <p>Mette tager det med tilbage til styregruppen og hører til deres opbakning til en evt. madmadning.</p> <p>Indskoling får hjælp af FGU til at lærer og pædagoger kan pakke lidt på skift.</p>	
--	---	--	---	--

				<p>Der er et større puslespil omkring nedpakning og udpakning.</p> <p>Bestyrelsen får info om løsninger i de forskellige afdelinger.</p> <p>Der kommer en film til elever og forældre om den nye skole.</p>	
5.	<p>Evaluering af forældremøder (D)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Orientering omkring møder - Selve afholdelsen - Andet 	Mette	10 min	Mette anbefaler vi udsætter dette punkt. Det godkendes af bestyrelsen	
6.	<p>Forslag om forskudt valg til bestyrelsen (O)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ansøgning under udarbejdelse 	Christian/ Niels	10 min	Christian og Niels arbejder på et udkast til ansøgning. Ansøgningen skal sende før jul.	
FASTE PUNKTER					
7.	<p>Skift mellem (O+D)</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Økonomi ➤ Forpligtende samarbejde <p>Kort evaluering af mødet i september</p>	Mette	15 min	<p>Bestyrelsen for info om økonomiske situation.</p> <p>Bestyrelsen syntes det giver mening, at mødes med de andre bestyrelser i et forpligtende samarbejde.</p> <p>Kunne det være de tre bestyrelsesformænd som mødes og laver oplæg til fællesdrøftelser ud fra faste punkter:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fokus på årgang - Fælles aktiviteter 	
8.	<p>Eventuelt og punkter til næste møde 18/12</p> <ul style="list-style-type: none"> - Formandens beretning - Behandling af national brugertilfredshedsundersøgelse 	Alle	5 min	<p>Hvor er det gode sted for formandsberetning. Før er den holdt til valgmøde. Det besluttes, at den afholdes omkring valg til foråret.</p> <p>Vi undersøger – og vender tilbage.</p>	

	(fra kalenderen)			<p>Elevrådet ønsker at drøfte om deres mulighed for at gå i Rema 1000 i deres pause.</p> <p>Ledelsen ønsker at drøfte hvordan vi håndtere når forældre ønsker at deres børn fri udenfor skolerne ferie. Hvad er bestyrelsens ønsker</p> <p>Evaluering af forældremøder</p> <p>Mette anbefaler at vi nedsætter arbejdsgrupper der arbejder videre med de forskellige principper, anbefalinger og politikker.</p> <p>Niels kommer med et udkast til lektier i udkolingen, det kommer med et bilag til mødet i jan.</p> <p>Bestyrelsen indstiller at vi aflyser mødet den 18/12 og afholder næste møde den 16/1. Mødeleder: Niels. Forplejning: Jonas</p>	
9.	<p>Godkendelse af referat + beslutning om mødeleder og punkter til kommende møde</p> <p>Ting at tage fat på:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Lektier overbygning - Digitaliseringsstrategi - Lejrskoleprincipper et Primært økonomi omkring 7. årgangs lejr. - Trivelspolitik – opsamling fra foråret – Mette indkalder 	Alle	5 min	<p>Referatet oplæst efter hvert punkt – og godkendt.</p> <p>Orientering på lukket punkt.</p>	

